
   
 
 

 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Ulrika Falk 

I augusti 2014 invigdes Norrtälje nya badhus, som också blivit belönat som ett av 2014 års 
bästa byggen i landet. Badhuspersonalen vittnar om att de aldrig tidigare sålt så många 
årskort och badhus besöks frekvent av barn, unga, vuxna och äldre som alla hittar sin nisch i 
det stora och mångsidiga badet. Nu har det gått över ett halvår sedan invigningen och som 
tur är så är den mörka säsongen av året snart slut. Det är nämligen en eländig, kurvig liten 
väg som leder besökarna upp till det ståtliga badhuset. Den är dåligt upplyst, det finns inga 
utrymmen för gående och cyklister och det saknas också utrymme för två bilar att mötas 
samtidigt som de håller sig på den asfalterade delen av vägen. Det är ren tur att ingen 
allvarlig olycka hittills skett då många barn och unga tar sig dit på egen hand. Min fråga är: 

• När är det dags att se till att det ståtliga badhuset får en säker påfart för gående, 
cyklister och bilar? 
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